
 

 

  
 
REFERAT 
FAU-møte Nøklevann skole – nr. 2 2024/25 
 
 
FAU-møte 19.11.2024 
Kl. 17:30-19:30, Nøklevann skole, Bygg 1, personalrommet 
 

Til stede: 
Leder og møteleder Carine Gronholz 
Nestleder / referent 
Rektor 

Annelie Ott 
Ellen Sundby (del 1 av møtet) 

1a Emilie Woodson  
1b Carine Gronholz 

Ingeborg Øvern 
 

2a Christian Bjølseth  
2b Eir Persdottir  
3a Maria Kronborg  
3b Erik Persson  
4a Annelie Ott  
4b Rune Mandt 

Håken Stark 
 

5a Ollie Minellie Velasque  
5b Mekonnen Gemiso  
6a Hilde Wormstrand  
6b Kirvil Elise Bang Stoltenberg   
7a Forfall  
7b Anders Søntvedt Nomme  

 

Agenda: 
 
Del 1: 17:30-18:15 | FAU og rektor Ellen Sundby 

1. Erfaringer med uteskole 

2. Norli lesekonkurranse 

3. Frukt på skolen 

4. Blyantgrep 

 

Del 2: 18:15-19:30 | FAU  

1. Klasselister og Spond 

2. Evaluering av åpen kveld 

3. Vi heier på Nøklevann-dagene 

4. Aktivitetsgruppe og foreldrecafé 

5. Erfaringsdeling og hvordan tar vi det videre? 

6. 17. mai-forberedelser 

7. Elevrådet: forslag om demokratisk valg fremfor søknader 
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8. Nettvettgruppe: Gruppas formål og rammer & forslag til aktiviteter 

 

 

Del 1: Informasjon fra skolen og saker/spørsmål fra FAU til skolen 
 

Skolen sliter med hærverk. Det er både dyrt og uhyggelig for flertallet av elevene. Skolen er 
på saken og har satt i gang tiltak for å hindre hærverk. 
 
Elevene har hatt trivsels- og elevundersøkelse. Nasjonale prøver er gjennomført. Skolen 
venter på resultater. 
 
Skolen synes uteskole fungerer fint. Elevene er stort sett positive og lavvoen brukes hyppig. 
Uteskole er integrert i timeplanen for 1.-3- trinn samt D-klassen. Uteskole dekker fagene 
gym, naturfag og norsk; enkelte ganger også andre fag. Ett trinn har litt lavere oppmøte de 
dagene det er uteskole. Skolen mangler ressurser for å utvide uteskole til flere trinn. 
 
Skolen har positive erfaringer med Norli lesekonkurransen. Foresatte behøver ikke å melde 
barnet på hvis det ikke er ønskelig. 
 
Det er vanskelig med skolefrukt på grunn av dårlige lagringsforhold.  
 
Skolen jobber kontinuerlig med blyantgrepet fra første klasse og oppover. Rektor ønsker at 
skolen jobber mer konkret med skriftlige ferdigheter generelt. Skolen lager også en plan for 
opplæring av IKT-ferdigheter. Flere foreldre synes det er vanskelig å lære barna blyantgrepet 
hjemme, og lurer derfor på om noen lærere kunne sendt en liten oppskrift for hvordan man 
kan vise barna riktig blyantgrep (f.eks. en liten video e.l.).   
 

Del 2: FAU 

 

1. Klasselister skal deles ut til FAU-ansvarlige. Foresatte oppfordres til å legg gjerne inn 

adressen i skolemelding. 

2. Foreldrene er stort sett positive til uteskole. 

3. 17. mai organiseringen er i gang. 

4. FAU trenger en gjennomgang av økonomien. Hva trenger vi penger til? Hvor mye 

inntekter trenger vi? 

5. FAU ordner felles julegave for alle ansatte 

6. FAU delte seg i grupper og delte erfaring og syns på:  

a) Åpen dag 

b) Foreldrecafé og andre foreldreaktiviteter 

c) Valg vs søknad til elevrådet 

 

Evaluering av åpen kveld 

Åpen kveld fremstår som vellykket. Det var derimot mange oppgaver fordelt på et fåtall FAU-

medlemmer. Det foreslås å involvere hele FAU i åpen kveld og å sette av første møte på 

høsten til planlegging. Det manglet halal-pøsler og det kunne vært mer kake. FAU ønsker 
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overkommelige priser. Det bør også være tydelig hva pengene går til. I år gikk pengene til 

FAU og man kunne vippse ekstra til TV-aksjonen. 

 

Aktivitetsgruppe og foreldrecafe 

Foreldrecafé bør ikke lenger organiseres som felles arrangement for hele skolen. Det foreslås 

å spre foreldrecafé og lignende samlende aktiviteter på trinnene. 

 

Elevrådet 

FAU ser hensikten med å gå fra demokratisk valg av elevrådsrepresentanter til søknader. Det 

fører allikevel til en del ulemper og svekker skoledemokratiet. FAU skal høre med rektor om 

det fins gode alternativer. 

 

 

 

 
 


